

No. 6864. CUSTOMS CONVENTION ON THE A.T.A. CARNET FOR THE TEMPORARY ADMISSION OF GOODS (A.T.A. CONVENTION): DONE AT BRUSSELS ON 6 DECEMBER 1961¹

N° 6864. CONVENTION DOUANIÈRE SUR LE CARNET A.T.A. POUR L'ADMISSION TEMPORAIRE DE MARCHANDISES (CONVENTION A.T.A.). FAITE À BRUXELLES LE 6 DÉCEMBRE 1961¹

ACCESSION

Instruments deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:

2 July 1973

ALGERIA

(To take effect on 2 October 1973.)

1 August 1973

JAPAN

(To take effect on 1 November 1973.)

Certified statements were registered by the Customs Co-operation Council on 17 August 1973.

ADHÉSION

Instruments déposés auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière les :

2 juillet 1973

ALGÉRIE

(Pour prendre effet le 2 octobre 1973.)

1^{er} août 1973

JAPON

(Pour prendre effet le 1^{er} novembre 1973.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Conseil de coopération douanière le 17 août 1973.

No. 8564. CONVENTION ON FACILITATION OF INTERNATIONAL MARITIME TRAFFIC. SIGNED AT LONDON ON 9 APRIL 1965²

N° 8564. CONVENTION VISANT À FACILITER LE TRAFIC MARITIME INTERNATIONAL. SIGNÉE À LONDRES LE 9 AVRIL 1965²

ACCESSION

Instrument deposited with the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization on:

27 July 1973

NEW ZEALAND

(To take effect on 25 September 1973. With a declaration that the accession shall not extend to the Cook Islands, Niue and the Tokelau Islands.)

Certified statement was registered by the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization on 13 August 1973.

ADHÉSION

Instrument déposé auprès de l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime le :

27 juillet 1973

NOUVELLE-ZÉLANDE

(Pour prendre effet le 25 septembre 1973. Avec une déclaration que l'adhésion ne s'étendra pas aux îles Cook, à Nioué et aux îles Tokelaou.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime le 13 août 1973.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 473, p. 219; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 6 to 11, as well as annex A in volumes 772 and 832.

² *Ibid.*, vol. 591, p. 265; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 8 to 10, as well as annex A in volumes 751, 786, 828, 843 and 850.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 473, p. 219; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 6 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 772 et 832.

² *Ibid.*, vol. 591, p. 265; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 8 à 10, ainsi que l'annexe A des volumes 751, 786, 828, 843 et 850.